
 

 

Referat  

 

KIF friidrett  

Dato: 9 oktober 2024  

Tid: 1900  

Sted: KIF huset 

 

 

 

 



Tilstedeværende: 

Inger B Steinsland  

Kirsten Larsen 

Kjetil Damsgaard  

Svend Tore Breilid  

Terje Sten Tveit 

Hege Hennig Lunde 

Ove Thrana 

Petter Hunemo 

 

 



Saksliste: 

Sak 66: Referatsaker  

- Referatet fra styremøtet ble godkjent med følgende endringer: 

o Styreleder ønsker å rette en spesiell oppmerksomhet til KIFs utøvere som har gjort en 

strålende innsats på Tyrvinglekene i Oslo. På vegne av klubben ønsker vi å gratulere 

følgende utøvere for deres resultater: 

o Olai Stav Graasvoll og Theodor Gutvik som satte nye personlige rekorder i lengde med 

henholdsvis 6,17 og 6,07, og sikret første- og tredjeplass i konkurransen. 

o Julie Lunde og Marie Mollestad som begge perset i tresteg med 10,62m og 10,49m, og 

sikret seg andreplass. 

o Hans Horn Tønnessen som kvalifiserte seg til NM junior med 200m på 23,59 og 100m på 

11,48, og tok en flott andreplass på 200m i klassen gutter 16. 

o Theodor Gutvik som ble nummer 2 i tresteg (11,53) og nummer 2 på 100m hekk (14,59). 

o Nikkolaj Gulbrandsen for stabile resultater over 5 meter i lengde. 

o Daniel Thrana som vant gull i spyd (75,08). 

o Sindre Netland som tok sølv i spyd (42,87). 

o Åsmund Fryen og Olai Stav Graasvoll som begge sikret gull i kule med henholdsvis 11,89 

og 12,10. 

o Eline Heia for andreplass på 100m i kvinneklassen med tiden 12,55. 

o Marie Mollestad for en sterk andreplass i lengde (4,93). 

o Styret gratulerer alle utøverne og trenere med den flotte innsatsen, og beklager at de 

ikke ble nevnt under forrige møte. Vi ser frem til å følge deres videre prestasjoner! 

 

- NM Masters skal holdes 20-22 juni 2025 på Kristiansand stadion 

- Klubbtøy er nå tilgjengelig i nettbutikken. Frist for bestilling er 22 oktober 

- Det er registrert at Knut har sagt opp sin stilling i klubben og dette er tatt til etterretning 

 

Sak 68: Trening/ trenere  

- 2018 kullet har startet opp trening i Gimlehallen 

- Det har vært problemer med at turn gjengen har hatt oppmøte i enden av 60 meter banen. 

Hege har tatt dette opp så saken skal være ute av verden. 

- Det blir et trenermøte på KIF huset tirsdag 15oktober fra 1930- 2100 



- Saken om venteliste i KIF Friidrett, som ble diskutert på forrige styremøte, ble tatt opp igjen. 

Styret er enige om at vi i utgangspunktet er mot ventelister. Samtidig er det enighet om at dette 

ikke skal gå på bekostning av kvaliteten på treningen, og ikke minst hensynet til barna. Det ble 

foreslått å dele opp de største gruppene for å kunne inkludere de som står på venteliste. Dette 

forslaget vil bli diskutert på trenermøtet den 15. oktober. 



Sak 68: Sportslig utvalg  

- Trenerkontrakter er klare 

 

Sak 69: Sesongavslutning for ungdommene 

- Det vil i år også holdes sesongavslutning for å hedre de unge utøverne i KIF Friidrett 

- Det er ønskelig med en foredragsholder som tidligere for å motivere utøverne. Dette vil være 

Christina Ormfjord som tidligere, eller hovedtrener i VÅG, som for øvrig har utviklet en 

interessant app om trening og restitusjon 

- Dato for avslutning kommer når alt er booket og på plass 

- Om Sigurd Tveit er hjemme og har tid er det ønskelig at han også kommer og sier noen ord 

- Det vil bli en ekstra utmerkelse til de som har klart klubbrekord og 1000 poeng 

 

Sak 70: Foreldremøte  

- Det vil blir foreldremøte for hver av treningsgruppene på KIF huset i løpet av oktober/ starten av 

november 

- 2018 gruppen har allerede avtalt foreldremøte 22 oktober kl. 1900 på KIF huset 

 

Sak 71: Søknader 

- Det er sendt to søknader til kommunen og en til kretsen i Agder om støtte 

- Det er også søkt til Å energi for utøvere fra 13 år og oppover 

- Det er søkt støtte til SR bank men der fikk vi avslag 

- Cultiva har fått en ny støtteordningskomite der det er andre kriterier og frister 

 

Sak 72: Økonomi 

- Klubben har god og stabil økonomi 

 

Sak 73: KIF huset 



- Det er et nytt låsesystem på KIF huset som følge av innbruddet tidligere 

- De som har behov, får nøkkel 

- Styret deltar på dugnad på KIF huset mandag 4 november 

- Ove og Petter har ordnet og ryddet i utstyrsbodene på stadion 

- Bodene i Gimlehallen er også ryddet og i orden og klar for innendørssesong 

 

Sak 74: Julelotteri 

- Kjetil, Svend Tore og Petter hører med sponsorer til julelotteriet 

- Hege tar en høring på spond for å se om det er noen foreldre som kan bidra med gevinster 

- Alle premier skal være klare innen 4 november 

 



Sak 75: Stevner 

- Kretskarusellen gikk alt i alt greit, men det kunne vært litt mindre øvelser. Kappgang var ikke 

helt som ønsket selv om det var ønskelig fra kretsen og ha en slik øvelse.  

- Det vil i år også holdes nissestevne i gimlehallen 12 desember. Program kommer. 

- Sør Norsk mesterskap holdes 25 januar 2025 i Gimlehallen. Sportslig utvalg holder på med 

planlegging 

 

Sak 76: Treningsleir i påsken 

- Treningsleir til Portugal er ikke i regi av KIF Friidrett, men et initiativ som utøvere og trenere har 

tatt selv. Utøvere betaler dette av egen lomme, og styret støtter en del for trenere og ledere. 

- Det blir vedtatt at utøvere fra KIF må betale en treneravgift på 200 kroner som går til trenere. 

Utøvere fra andre klubber må betale en treneravgift på 500 kroner. 

 

Sak 77: Neste møte 

- Neste møte blir 20 november kl. 1900 på KIF huset 

 

Sak 78: eventuelt 

- Klesbehov til trenere taes opp på trenermøtet neste uke 

-  

 

Saksliste vedlagt.  

 

 

 

 

 


